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DEMÒCRATES PER ANDORRA

Els demòcrates volen assegurar la
mobilitat a la zona d’Engordany i
per aconseguir-ho proposen
obrir un nou vial al carrer de la
Peletera que comunicaria amb
l’avinguda de Sant Jaume. Es trac-
taria d’un carrer que només s’o-

briria al trànsit de manera pun-
tual, per facilitar la mobilitat a les
hores punta d’entrada i sortida de
l’escola. De la mateixa manera,
permetria dotar la urbanització
de Sant Jaume d’una nova sortida
que en casos d’emergència facili-
taria la circulació. La voluntat és
que sigui un vial que s’adeqüi a la
zona, sent més estret i respectant
els terrenys privats i els horts.

El número dos de la llista de
DA, Marc Calvet, va explicar que
el projecte es pot tirar endavant
perquè ja s’ha posat en marxa un
pla especial d’un privat que faci-
litaria l’obra i que, a més, cediria
un terreny al comú, just al costat
de l’escola, que es preveu que es
pugui destinar a aparcament o a
algun altre tipus d’equipament
que faci servei al centre. 

Calvet va destacar que tot ple-
gat va lligat al projecte que es vol
tirar endavant per revitalitzar tota
la zona d’Engordany. En aquest
cas s’aposta per un pla de dina-
mització que es consensuaria
amb els veïns i comerciants, i que
tindria com a objectiu final que
es rehabilitessin les plantes bai-
xes d’un grup de cases antigues
que hi ha a la zona. Això perme-
tria recuperar els mercats artesa-
nals i alhora s’incentivaria una
reducció en el preu dels lloguers
d’aquests baixos. Calvet va mani-
festar que es buscaria la col·labo-
ració de diversos artistes a més
dels propietaris perquè tot el pro-
jecte pugui ser una realitat. “Ens
agradaria retrobar el cor d’Engor-
dany”, va remarcar el candidat a
la reeleció com a cònsol menor.

Els demòcrates preveuen rehabilitar les plantes baixes d’Engordany

DA vol obrir un vial des de 
la Peletera fins a Sant Jaume

M. PRAT
Andorra la Vella

El número dos de la llista
de DA, Marc Calvet, va
presentar el projecte de
construcció d’un nou vial
que pretén unir la zona de
la Peletera amb l’avinguda
de Sant Jaume.

La candidatura de Sentit Comú
(SDP+Independents) va visitar
ahir els comerços situats a la
part alta de la parròquia “per
copsar la situació” que viuen el
botiguers. En aquest sentit, va
destacar que la visita els ha per-
mès intercanviar diversos punts
de vista i recollir les propostes i
les inquietuds dels professio-
nals i dels ciutadans de la zona.
Els candidats van remarcar que
després de parlar amb els  res-
ponsables dels negocis van

“constatar novament el fracàs
total de l’equip comunal sortint
i dels predecessors” en les ac-
tuacions a la part històrica, que
han deixat “tota aquesta zona
en una situació molt precària”.

Els membres de Sentit Comú
van exposar les línies d’actuació
que pensen dur a terme en
l’àmbit comercial, de rellança-
ment de l’economia parroquial,
revitalització de l’activitat turís-
tic, així com altres qüestions
d’interès per als ciutadans d’u-
na zona “deprimida”, que “ne-
cessita inversions i interven-
cions urgents i inajornables”.

Sentit Comú proposa
revitalitzar el comerç d’una
part alta “molt precària”

REDACCIÓ
Andorra la Vella

VISITA ALS BOTIGUERS

ESCALDES-ENGORDANY. Els candidats de Liberals d’Andorra a Escaldes es
van reunir ahir amb representants de diferents associacions animalistes
del país. Una de les propostes que van posar sobre la taula és incentivar els
hotels perquè acceptin l’entrada de mascotes.

ELA FOTOALIBERALS D’ANDORRA

La problemàtica sobre el sub-
ministrament d’aigua a la parrò-
quia va centrar ahir la interven-
ció de la cap de llista del PS,
Cèlia Vendrell. Des del pont de
la Plana, la socialdemòcrata va
explicar que la proposta passa
per “donar més recursos econò-
mics a Capesa i gestionar-la de
forma diferent”. Això es materia-
litzaria amb una ampliació de
capital perquè el comú “tingui
el 51% de les accions i assegu-
rem que la gestió es farà directa-
ment des del comú”. Ara bé, va
deixar clar que aquest canvi no
impediria que “Capesa deixi de
ser una societat del poble per al
servei del poble”.

Vendrell va destacar que amb
aquest canvi es compliria la Llei
de competències, “que diu que
és responsabilitat comunal cap-
tar l’aigua, tractar-la i distribuir-
la”. A més, la compra d’accions,
tenint en compte el preu actual
dels títols de la societat, com-
portaria, segons la candidata,
una injecció d’1,5 milions d’eu-
ros a la companyia. Amb
aquests diners, es podria fer un
nou dipòsit per doblar la capa-
citat del que s’està construint

actualment a la Plana.
“Volem dotar Capesa de tots

els mitjans necessaris perquè
pugui fer front al futur”, va asse-
gurar, afegint que també és im-
prescindible que “es marqui un
pla estratègic del que ha de ser
l’aigua a Escaldes a 30 anys vis-
ta”. Entre les accions que s’hau-
rien d’incloure hi ha la recerca
de noves captacions, posar esta-
cions meteorològiques a la vall
del Madriu per conèixer la plu-
viometria i preveure si a causa
del canvi climàtic pot canviar la
quantitat d’aigua del riu o posar
sondes de detecció de tempera-
tura, terbolesa o PH per garantir
que la qualitat de l’aigua és l’a-
dequada. “Si tinguéssim sondes
al curs del riu detectarien una
anomalia i tancarien l’entrada
al dipòsit”, va explicar.

Cèlia Vendrell va deixar clar
que aquests projectes també
han d’anar lligats amb la inter-
connexió a la xarxa d’aigua d’al-
tres parròquies com Andorra la
Vella. “Són petites accions que
agafades de forma individual no
resolen el problema, però de
forma col·lectiva, sí”, va assegu-
rar. La candidata considera que
Capesa “s’ha quedat estancada
en el temps” i cal que faci millo-
res en el servei.

M. PRAT
Escaldes-Engordany

Vendrell vol que el
comú tingui el 51% de
les accions de Capesa

Cèlia

Vendrell
Candidata del PS

“Cal un pla estratègic
de l’aigua a Escaldes 
a 30 anys vista”

“Capesa s’ha quedat
estancada en el
temps”
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